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My Favorite Pet　　I have a dog. He is my favorite pet. He is very lovely. His name is Peter and he is two years old. His ...
My Favorite Pet
　　I have a dog. He is my favorite pet. He is very lovely. His name is Peter and he is two years old. His fur is long and white. He has big black eyes. His nose is very good. He can smell very well. He is quite small. He weighs about two kilograms. Peter\'s favorite food is meat. He also likes bones.
　　Peter is very friendly. I feed him every day. He never barks or bites. Peter likes lots of exercise. It is necessary to walk the dog in the park every day if you want it to be healthy. So I play with him every day in the park. Peter likes to run in the park. He often chases cats and birds. It is very interesting. Peter can find the way back easily. I think he is the cleverest animal of all.
　　I like my dog and he loves me too. He is very healthy. All my family like him. We look after him very carefully. I\'ll make a small and lovely house for him. I think he will be happy to live there. Do you like my dog?
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我最喜欢的宠物
　　我有一条狗。他是我最喜欢的宠物。他很可爱。他叫彼得，今年2岁。他的皮毛又长又白。他有大大的黑眼睛。他的鼻子很好。他闻起来很香。他相当小。他重约两公斤。彼得最喜欢的食物是肉。他也喜欢骨头。
　　彼得很友好。我每天喂他。他从不吠叫或咬人。彼得喜欢大量的运动。如果你想让它健康的话，每天都要在公园遛狗。所以我每天和他一起在公园玩。彼得喜欢在公园里跑步。他经常追逐猫和鸟。它很有趣。彼得很容易找到回去的路。我认为他是最聪明的动物。
　　我喜欢我的狗，他也爱我。他很健康。我所有的家人都喜欢他。我们非常细心地照顾他。我会为他做一个小而可爱的房子。我想他会很乐意住在那里。你喜欢我的狗吗?
本文档由范文网【dddot.com】收集整理，更多优质范文文档请移步dddot.com站内查找
